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Rodičovské združenie pri ZŠ nám. Ladislava Novomeského 2 v Košiciach

Zápisnica č. 2
školský rok 2016/2017

z riadneho zasadnutia Rodičovskej rady Rodičovského združenia (ďalej len „RR RZ“), konaného
dňa 24. novembra 2016. Prítomní podľa prezenčnej listiny – 31 prítomných z celkového počtu
35, čo tvorí 88,6 % tým bola RR RZ uznášaniaschopná.

Za vedenie školy sa rokovania zúčastnili p.riaditeľ školy RNDr. Martin Kotlár, PhD.,
MBA, ktorý podal informácie za vedenie školy.

Program

1. Otvorenie
2. Správa o činnosti VV RR od posledného zasadania RR
3. Správa o čerpaní rozpočtu za šk. rok 2015/2016
4. Informácie vedenia ZŠ - RNDr. M.Kotlára, PhD., MBA
5. Diskusia
6. Návrh na uznesenie
7. Záver

1. Otvorenie

Rokovanie RR RZ otvorila jeho podpredsedkyňa p. Ručinská, ktorá privítala prítomných
a zároveň ich oboznámila s programom riadneho zasadnutia RR.

2. Správa o činnosti výkonného výboru RR RZ od posledného zasadnutia
RR

VV RR Novo2 sa stretol s kompletným vedením ZŠ NOVO2 p. riaditeľom Dr.
Kotlárom, Dr. Griščíkovou, Ing. Vilímovou, Dr. Pivarníkovou, Mgr. Csopotiovou, dňa
02.11.2016. Predmetom stretnutia bolo prerokovanie aktuálnych otázok školského roka,
návrhy na vzájomnú spoluprácu medzi RR a vedením školy ako aj okruhy problémov, ktoré
škola / RR momentálne rieši. Jednou z diskutovaných tém bolo aj opätovné otvorenie otázky
nákupu šatníkových skriniek, vysvetlené dôvody – bezpečnosť, ap, VV RR akceptoval
a bude zaradené do predmetu rokovania RR NOVO2.

Členovia okrem toho však komunikovali navzájom telefonicky a prostredníctvom
elektronickej pošty.
Prerokované:
• Zasadnutia RR v šk. roku 2016/17
• Diskusia o realizácii investície SKRINKY
• Začiatok RR o 15,45 dňa 24/11/2016, vedenie školy prizvané na 16,15
• Požiadavka VV na predloženie návrhov na ďalšie dovybavenie školy pomôckami pre

internú diskusiu v RR o ďalších plánoch investícií
• aktuálne čerpanie rozpočtu v šk.roku 2015/2016 zostatok na účte + návrh na čerpanie v

šk.roku 2016/2017
• príprava registrácie združenia pre 2% dane pre rok 2017
• príprava programu na zasadnutie RR 24/11/2016
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3. Správa o čerpaní rozpočtu za šk. rok 2015/2016

Hospodárka Ing. Bíleková informovala o:
• Rozpočte, Každý triedny dôverník, ktorý poskytol svoju elektronickú adresu, dostal

čerpanie rozpočtu v elektronickej podobe. Pri prezentácii bol v papierovej forme
k nahliadnutiu aktuálny stav čerpanie rozpočtu (stav k 22.11.2016) – aktuálny stav na
bankovom účte 17 855,01€, v pokladni 129,85€.

• Platení poplatku, skutočnostiach o štatúte združenia, v budúcnosti sa plánuje
preregistrácia na samostatné občianske združenie založené podľa Občianskeho
zákonníka registrované na MV SR

• Vznesená pripomienka na zverejnenie štatútu na webe školy, akceptované, bude
realizované ASAP, pričom členstvo je povinné, a teda aj platby

• Vznesený návrh na zakúpenie smetných košov na toalety na 2.stupeň
• Predložený zoznam čo sa nakúpilo z prostriedkov RR pre školu, pričom bola

vznesená požiadavky na zaslanie všetkých zakupovaných položiek aj mailom
triednym dôverníkom

• Vznesený návrh na doplnenie položiek Programu Hygiena do rozpočtu, toto už ale
nie je potom rozpočet, ale peňažný denník, Revízna komisia kontroluje všetky
doklady disponovania prostriedkami RR a je o tom vyhotovená Revízna správa

• Návrh Mgr. Ivan: vyčleniť nejaké prostriedky na osvetu
• Požiadavka na posielanie rozpočtu pred zasadnutím RR, je realizované

4. Informácie vedenia ZŠ - RNDr. M.Kotlára, PhD., MBA

Informácie vedenia ZŠ podal riaditeľ RNDr. M. Kotlár, PhD., MBA, ktorý v úvode
vysvetlil, že celé vedenie nie je prítomné z dôvodu, že učitelia majú ešte poradu, a vedúca
jedálne mala neodkladné povinnosti mimo školy. Taktiež vysvetlil, že kvôli prebiehajúcej
porade učiteľov mali byť začiatky TA v každej triede stanovené na 17,00 a nemá informáciu
o tom, že by v niektorej triede mal byť začiatok skôr ako o 17,00.

Podané informácie o:
• 12.-16.12. – sa bude konať pečenie medovníkov v ŠKD 1.stupeň, vyzvaní dtto

rodičia na pomoc pri pečení
• 16.12. sa bude v Dome umenia konať Vianočný koncert
• 21.12. sa bude v spoločenskej miestnosti konať Vianočná akadémia a burza
• 22.12. v spoločenskej miestnosti Akadémia pre žiakov 1.stupňa 1,-2,hodina,

pre žiakov 2.stupňa 3.-4.hodina, vyučovanie sa konči sa 5.hodinou
• 9.1. je nástup do školy
• 19.1 je zasadnutie RR a TA
• 23.1. je klasifikačná porada
• 6.-10.2. bude pre 4.ročníky lyžiarsky výcvik – denná dochádzka na Jahodnú
• 13.-17.2. lyžiarsky výcvik pre 7.ročníky
• Bude upravená webová stránka
• Škola sa uchádza o peniaze z dotácie 190 000 EUR na modernizáciu učební
• Elektronická triedna kniha – dodávateľom software je e-škola, je potrebné

upraviť aj systémy a zapojiť ASC agendu, aby systémy spolu komunikovali –
predpoklad začiatku je 09/2017, bude potrebné zakúpiť čipy na elektronickú
dochádzku

• Na ihrisku sa realizuje posledná vrstva
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• Diskutovaná bezpečnosť detí na ihrisku, brána ma byť uzatvorená fungovať na
čip

• V rámci vedenia vystúpila aj Dr. Pivarníková, ktorá predstavila projekt
FANTASTIC FOUR, ktorého sa zúčastňujú 4 školy – Slovensko, Portugalsko,
Španielsko, Švédsko, už v 11/2016 sa konala prvá návšteva školy vo Švédsku,
spolu vycestuje 15 učiteľov, 10 žiakov

5. Diskusia

V diskusii bolo prediskutované nasledovné:

- úprava rozpočtu
- poverenie vedenia prípravou projektu SKRINKY
- výzva k rodičom na participáciu na školských aktivitách – Deň detí, ap
- informácie o členstve v Slovenskej Rade Rodičovských Združení a našom štatúte

Po ukončení diskusie zo strany rodičov predsedajúca p. Ručinská, uzavrela diskusiu.

6. Návrh na uznesenie

Rodičovská rada schvaľuje :
• Na tomto zasadnutí nebolo prijaté žiadne uznesenie.

Rodičovská rada berie na vedomie :
• informácie vedenia školy
• ďalšie zasadnutia RR 19.1.2017

7. Záver

Po vyčerpaní schváleného programu podpredsedkyňa Výkonného výboru p. Ručinská
poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.

 ––––  –––– 

V Košiciach dňa 24.11.2016

Ing. Peter Dosedla, predseda VV RR _______________________

Michaela Dosedlová, tajomník - zapisovateľ _______________________

Ing. S. Ručinská, PhD. podpredseda VV RR _______________________


